

Tel: +603-2148 9773 Fax: +603-2148 9693 ⊠ enquiry@energyholidays.com.my 胥 www.energyholidays.com.my

N PHNOM PENH - ANGI





TC: **KY07**

DAY 01 KUALA LUMPUR – PHNOM PENH

(L/D)

Depart from Kuala Lumpur International for your pleasant flight to **Phnom Penh** International Airport. Upon arrival meet with local representative and transfer for lunch. After lunch visit to Royal Palace and Silver Pagoda, as the Royal Palace in Phnom Penh is a complex buildings which serves as the royal residence. And Silver Pagoda which is covered with five tons of gleaning silver. Adding to the lavish is a solid – gold Buddha adorned with 2086 diamonds, largest weighing at 25 carats. Next proceed to **Souvenir Shop** and **Naga Casino**, is home to Cambodia's longest and most pretigious Casino.

DAY 02 PHNOM PENH – SIEM REAP

(B/L/D)

After breakfast, proceed to Siem Reap by coach, upon arrival, lunch at local restaurant and check into hotel. After lunch, proceed for City Tour to Les Artisan D' Angkor (wood and stone carving training centre supported by NGO). Follow by the Free Body or Foot Massage (1hour). After the relaxing massage, visit to Cambodia Famous Gem Shop. Sapphires from Pailin are considered among the best sapphires in the world. Next proceed to **Tonlesap Great Lake**, take a boat ride to visit the Floating Village, where people living on a floating house, school, restaurant and church. Feeding of crocodiles (own expenses). Enjoy buffet dinner with traditional dancing performance.

DAY 03 SIEM REAP (Angkor 1 day Tour)

(B/L/D)

After breakfast, proceed to the South Gate of Angkor Thom, Bayon Temple is best known for the mysterious faces on its many towers. While looking on to **Elephant & Leper King Terrace** is an impressive two and a half meter tall, 300 meter long terrace well adorned with craved elephants. Moving to **Suor Prat Towers** that is made from rugged laterite and sandstone. Passes by Chao Say Devoda Temple a well preserved Hindu and Buddhist carvings and was probably built during the second quarter of the 12th century. And Thommanon Temple, the temple's carvings are very well preserved and the aged sandstone contrast to the surrounding jungle. Than visit to **Takeo Temple** and **Ta-Prohm** is a beautiful temple, bound by massive roots of huge trees "Tom Riders" was film here by Hollywood star, Angelina Jolie. After lunch, visit to the World Heritage of **Angkor Wat Temple**, the largest religious monument in the world with the site measuring 162.6 hectares. Watch the beautiful sunset at Angkor Wat Temple. After dinner return to Hotel.

DAY 04 SIEM REAP – KUALA LUMPUR

(B)

After breakfast, free and leisure until time transfer to Airport for your flight home.



Lot L3-03, 3rd Floor, Shaw Parade, Changkat Thambi Dollah, 55100 Kuala Lumpur. Tel: +603-2148 9773 Fax: +603-2148 9693 ⋈ enquiry@energyholidays.com.my 🕝 www.energyholidays.com.my



TC: KY07

- 2条凉毛巾 毎人/天

- ROSANA Broadway
- 全身或脚底按摩 1 小时

第一天 吉隆坡 - 金边

(午/晚)

从吉隆坡国际机场乘搭客机飞往金边,抵达后,由当地导游接机后送往午餐。午餐后.前往大皇 宫和银阁寺。大皇宫也称四臂湾大皇宫,属于典型的高棉式建筑。现代皇帝仍然住于此皇宫内。 银阁寺寺内的地板是由超过五千块的银砖铺成,故名银阁寺。后前往手信店和金界赌场,由马来 集团经营的金边唯一一家赌场。

第二天 全边 - 暹粒

(早/午/晚)

早餐后, 驱车前往阿迪珊雕刻学院, 发掘使用高棉传统技术制造出的石头与木材雕刻。接着享受免费的按摩 或脚底按摩(1 小时)。按摩后, 前往当地著名的宝石店, 柬埔寨拜灵省盛产宝石矿石, 其中红蓝宝更是世 界有名。续前往洞里萨湖,是东南亚最大的淡水湖。湖中滋生大量的鱼虾,无论旱、雨季都出产甚丰。您可于 鳄鱼养殖场内 给鳄鱼喂食(自费)。晚上享用自助餐和观看传统舞蹈表演。

第三天 暹粒 (吴哥古迹一日游)

(早/午/晚)

早餐后,前往参观大吴哥的南城门, 巴戎庙由一组共 49 座小宝塔围绕中央尖塔构成的建筑群, 每一座塔的四 面都雕刻着巨大的佛面,上面的佛被称为四面佛。观看斗象台,为十二世纪晚期的巴扬寺式建筑,台的长度超 过三百米,共有三个平台。南部的梯级以三头饰的大象为柱,象鼻卷著莲花。平台的墙壁则雕上狮子和神鸟。 象台的外观,主要是厚皮动物如大象、犀牛、河马等图饰,栩栩如生。接着前往**十二生肖塔**,这座塔于十二世 纪末建成。属拜云建筑风格。各塔上雕有不同的动物,和中国的十二生肖类似。然后前往周萨神殿,建于公元 12 世纪初期索亚娃曼二世统治时期的一座印度教寺庙。**塔玛侬殿**,是吴哥古迹一座小而精致的印度寺庙。1992 年被联合国列入世界文化遗产。接着前往参观太高殿和塔普伦殿。太高殿是一座金刚宝座塔式庙宇。1000 年闍 耶跋摩五世(Jayavarman V)兴建。 塔普伦殿是古真腊吴哥王朝的国王加亚华尔曼七世为他母亲所修建的寺 院, 兴建于 1186 年, 属于吴哥文化较为后期的作品。午餐后, 前往世界文化遗产吴哥窟, 七大古迹之一, 有 着柬埔寨最顶尖的雕刻艺术,是柬国的灵魂及标志,其吴哥图像更成为柬埔寨国旗的标志,此地也是旅客到柬 必游之处。

第四天 選粒 - 吉隆坡

(早)

早餐后,自由活动至指定集合时间,送往机场乘搭客机飞返家园。

** 以上行程仅供参考,均以当地旅行社安排为准 **

Update: 30 March 2017